
Interpelacja z dnia 9 maja 2021

W nawiązaniu do odpowiedzi na interpelację (nr sprawy: BRM.0003.50.2020) proszę o udzielenie odpowiedzi w
poniższym zakresie. 

Żałuję, że pomimo tego, iż doskonale Państwo wiecie, jak bardzo interesuję się stanem wałów przeciwpowodziowych,
ani ja, ani nikt z Komisji Bezpieczeństwa (której również jestem członkiem) nie został zaproszony do udziału we
wspomnianym spotkaniu z przedstawicielami Wód Polskich, które odbyło się 20.04. br. 

Stąd proszę o doprecyzowanie: 

1. Czy na spotkaniu 20.04. br. była omawiana sprawa uszkodzeń stopy wału przy ul. Podwale? Jeśli tak to, czy były
uzgodnienia na temat tego, kto i kiedy usunie powstałe szkody? 

2. Dlaczego Państwowe Gospodarstwo Wody Polskie nie wywiązało się ze spisanych (w formie protokołu) 2.07.2020 r.
zobowiązań w kwestii dokonania niezbędnych napraw? 

"Aktualnie usuwane są jedynie awarie i uszkodzenia oznakowania. Znaki drogowe na łączniku ul. Podwale z ul. 6 Pułku
Piechoty oraz na ul. Błotnej zostaną ustawione po rozstrzygnięciu procedury przetargowej oraz podpisaniu umowy z
wykonawcą". 

3. Czy została ogłoszona procedura przetargowa? Jeśli tak to kiedy? Na kiedy został ustalony termin rozstrzygnięcia
przetargu? 

Bardzo proszę o dołączenie do odpowiedzi protokołu ze spotkania z dnia 20.04 br.
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